

「新學制 - 多元出路 實現抱負」家長講座
(全港各區中六學生家長及其子女)

新學制的推行已踏入第三年，首屆中六學生將於本學年應考香港中學文憑考試。教育局將於2011年10月舉辦四場內容相同的家長講座(三場以廣東話進行，另一場以英語進行)，讓家長進一步了解新高中畢業生的多元出路。講座的主要對象為應屆中六學生的家長，但亦歡迎學生陪同家長出席。講座的內容包括香港中學文憑的國際認可及考試最新資訊、新學制下的多元出路(包括專上院校升學途徑)及新學制與人力資源，答問等。

家長如欲參加講座，須自行報名，並列印及攜帶由教育局發出的確認電郵/傳真出席講座。

首三場的講座將以廣東話進行，詳情如下：

	第一場	第二場	第三場
編號	1105	1106	1107
日期	7.10.2011 (星期五)	11.10.2011 (星期二)	18.10.2011 (星期二)
時間	下午 7 時至 9 時	下午 7 時至 9 時	下午 7 時至 9 時
地點	荃灣大會堂(演奏廳) (新界荃灣大河道 72 號)	皇仁書院 (香港銅鑼灣高士威道 120 號)	伊利沙伯中學 (九龍旺角洗衣街 152 號)
主題	協助家長了解新學制畢業生的多元出路		
內容	1. 新學制畢業生的多元出路 2. 香港中學文憑的國際認可及考試最新資訊 3. 新學制與人力資源及專上院校升學途徑 4. 問答時間		
報名方法	請登入教育局「家長講座網頁」 http://www.edb.gov.hk/parentstalks ，並按所提供的方法報名(講座編號：1105 或 1106 或 1107)		
開始報名日期	21.9.2011 (星期三) [先到先得，額滿即止；教育局將於講座舉行前最少三天透過電郵或傳真回覆各申請人]		

講座的簡報將上載至教育局之「新學制網上簡報」(<http://www.edb.gov.hk/nas>)，如家長未能出席是次活動，可留意有關網頁的資料。

[如當日下午3時30分或以後發出黑色暴雨/八號或以上熱帶氣旋警告信號，講座將會取消。此外，如政府已宣布上述舉行講座場地當日必須暫時關閉進行清潔以防止流感的傳播，有關講座亦會取消。]

“New Academic Structure – Meeting Aspirations through Multiple Pathways”

Seminars for Parents of Students Studying in Secondary 6

The New Academic Structure (NAS) has been implemented since September 2009 and the first cohort of S6 students will take the Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) Examination in this academic year. To help parents better understand the multiple pathways for students under the NAS, the Education Bureau (EDB) is going to hold four identical Parents’ Seminars in October 2011 (three will be conducted in Cantonese and one will be in English). The seminars are targeted at parents of S6 students, but students can also come along with their parents. The seminars will focus on the international recognition of the HKDSE, the arrangements on the HKDSE Examination, multiple pathways (including tertiary education opportunities), NAS and human resources.

Parents who wish to attend the captioned the seminars are required **to enrol individually and bring along the confirmation slips issued by EDB to the seminar.**

Details of the 3 seminars to be **conducted in Cantonese** are as follows:

	1 st	2 nd	3 rd
Code	1105	1106	1107
Date	7.10.2011 (Friday)	11.10.2011 (Tuesday)	18.10.2011 (Tuesday)
Time	7 p.m. – 9 p.m.	7 p.m. – 9 p.m.	7 p.m. – 9 p.m.
Venue	Tsuen Wan Town Hall (Auditorium) (72 Tai Ho Road, Tsuen Wan, N.T.)	Queen’s College (120 Causeway Road, Causeway Bay, H.K.)	Queen Elizabeth School (187 Sai Yee Street, Mongkok, Kln.)
Subject	To help parents better understand the multiple pathways for students under the NAS		
Content	1. Multiple Pathways under NAS 2. The international recognition of the HKDSE and the arrangements on the HKDSE Examination 3. NAS and human resources and tertiary education opportunities 4. Q & A Session		
<u>Enrollment</u>	Please access http://www.edb.gov.hk/parentstalks for enrolment details and individual enrolment (Code: 1105 or 1106 or 1107).		
<u>Registration</u>	Registration will start on 21.09.2011 (Wednesday) (Seats are reserved on the first-come-first-served basis. Confirmation slips via e-mail or fax, serving as admission tickets, will be sent to successful applicants at least 3 days before the event.)		

Please refer to the PowerPoint slides of the seminars to be uploaded onto the NAS Web Bulletin (<http://www.edb.gov.hk/nas>) if you are not able to attend it.

If Black Rainstorm Warning or Tropical Cyclone Signal No. 8 or above is in force at or after 3:30 p.m. on the event day, the respective seminar will be cancelled. If the government has announced that venues of the above seminars should be temporarily closed for cleaning to prevent the spread of influenza, the respective seminar will also be cancelled.